
Zápis z 3. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

6. 12. 2022 v 19 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: M. Celba, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, L. Vejrek, A. Jarý 

Nepřítomni: R. Brát 

Hosté: P. Špelda 

Program 

1. Kooptace Petra Špeldy 

2. Zápisy z jednání v. v.  

3. Hospodaření oddílu 

4. Provoz nafukovací haly 

5. Platební brána rezervačního systému 

6. Webkamery 

7. Reflektory na cestu mezi kurty 

8. Sportovní komise 

9. Ostatní 

 

Závěry 

1. Kooptace Petra Špeldy 

V. v. jednohlasně kooptoval Petra Špeldu do v. v. tenisového oddílu poté, co Miroslav Celba ukončil 

z časových důvodů svoji funkci.  

2. Zápisy z jednání v. v.  

Předseda oddílu se omluvil za nedodání zápisu 2. jednání v. v., a to z časových důvodů – prioritu mělo 

náročné spouštění plného provozu přetlakové haly. 

3. Hospodaření oddílu 

T. Kábrt v návaznosti na rozeslané výsledovky informoval o hospodaření klubu, který bude i přes 

velké letošní výdaje hospodařit se ziskem – pokud odhlédneme od záloh energií v nafukovací hale. 

Odhaduje, že bez nákladů na halu bude za letošek klub v plusu cca 80 tis. Kč. Zároveň informoval o 

tradiční prosincové schůzce s P. Vítkem, na které spolu přehledně srovnají položky ve výsledovkách (v 

současnosti např. položka dotace od NSA a členské příspěvky dětí jsou ve středisku tenisové školy, 

což není fakticky správně. Peníze patří klubu, a proto musí být ve středisku tenis). 

4. Provoz nafukovací haly 

T. Kábrt sdělil v. v. podrobné informace o provozu přetlakové haly. Nejprve informoval o technických 

záležitostech, kdy vysvětlil, na jakém principu hala funguje, jaké problémy byly třeba zpočátku řešit a 



konstatoval, že se po anabázi s dodavatelem haly a servisními techniky zodpovídajícími za plyn 

podařilo přijít na závadu na hořáku (lidská chyba ze strany plynařského servisu dmychadla) a že se 

podařilo každodenním větráním a instalací větracích prostupek zcela odstranit problém s vlhkostí 

(problém místních podmínek – vysoké vlhkosti podloží i vzduchu).  

Prezentoval také celosezonní naplněnost (dostupná na www.tenis-ck.cz), kdy se hraje ve všední dny 

od 14 do cca 21 hod. (průměrně), a rezervační systém, na kterém si veřejnost rezervuje jednorázové 

hraní. Se zaplněností vyjádřil v. v. spokojenost, ale doporučil předsedovi, aby volná místa ještě dále 

inzeroval v ostatních klubech. 

Dále podrobně informoval o bilanci provozu. Konstatoval, že během podzimu a jara, kdy se teploty 

pohybují kolem nuly, na sebe hala vydělá. Jakmile teploty klesnou pod nulu, hala prodělává, s čímž se 

ovšem s ohledem na letošní extrémně vysoké ceny energií počítalo. Halu provozuje tenisový oddíl TJ 

Červený Kostelec a díky dobrému hospodaření by si se ztrátou měl víceméně poradit. V případě 

větších ztrát (zaviněných např. tuhou zimou) jedná vedení o případné výpomoci s vedením města. 

Pokud nebude situace s cenami energií tak kritická jako letos, od příštího roku již tato pomoc nebude 

potřebná. T. Kábrt také vysvětlil, že v současnosti elektřinu již platí TJ, ale plyn stále město, a to 

proto, že se čekalo na zápis budovy skladu do katastru a následné schválení nové smlouvy o výpůjčce 

(podmínky přepisu plynu). To se uskuteční v lednu r. 2023, zálohy na plyn budou přefakturovány z 

města na TJ. 

Informoval také o stálém zkvalitňování služeb (položení palet ke vchodu, nabídka občerstvení 

v bedně u vchodu, instalace hasicích přístrojů a dělicích sítí, pravidelné pohazování kurtů antukou – 

správce sem chodí jednou týdně). Vyjádřil také spokojenost s funkčností kamer a vzdáleného 

ovládání haly. 

5. Platební brána rezervačního systému 

V. v. projednal možnost financování platební brány (nejlevněji vychází brána GoPay). Usnesl se, že 

pokud předseda nezajistí bezplatný způsob plateb, nemá ho zatím z finančních důvodů zařizovat. 

6. Webkamery 

Předseda informoval v. v., že v současnosti je možné spustit provoz venkovních webkamer formou 

streamu jen za cenu cca 3000 Kč za přípravy na webových stránkách. Bezplatně by toto mělo jít na 

jaře, až se spustí provoz datového kabelu již přivedeného do klubovny. V. v. se usnesl, že vyčkáme se 

zprovozněním do jara. 

7. Reflektory na cestu mezi kurty 

V. v. zadal předsedovi úkol zajistit instalaci reflektorů na cestu mezi kurty pro potřeby bezpečného 

pohybu do a z nafukovací haly. 

8. Sportovní komise 

T. Kábrt informoval v. v., že byl určen vedením města, aby se ujal funkce předsedy TJ. Tuto nabídka T. 

K. přijal. 

9. Ostatní 



A. Jarý zdůraznil, že na jaře bude třeba obrousit sloupy a nalakovat je ochranným nátěrem 

s pigmentem. 

T. Kábrt informoval v. v., že zjistí podrobnosti o městském pojištění přetlakové haly. 

T. Kábrt informoval v. v., že zajistí nalepení zbylých cedulí na příslušná místa poté, co cedule dodá J. 

Kult. 

T. Kábrt přednesl záměr hrát v přetlakové hale nohejbal. Tuto možnost nyní v. v. zamítl.  


